
                  
              
     

ACTA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA AMPA IES SANT VICENT FERRER
    

 

Reunits el dijous, 3 de març de 2021 a les 18.30 h de manera telemàtica (webex, enllaç 
https://meetingsemea37.webex.com/meetingsemea37-es/j.php?MTID=mfbcdf6677f134e6a75625b70dc12e64e). 
 

ORDRE DEL DIA 

Es va procedir a la lectura de l'acta anterior i va ser aprovada per tots els assistents. 
 

1. Presentació de la nova Junta Directiva i la segua proposta. 
La presidenta Ester Picó, va nomenar a tots els components de la nova Junta Directiva i els càrrecs 
que ocupen. També va presentar projecte d'aquesta Junta Directiva: 

 
UN AMPA PER A TOTS 

• 600 families, 600 necessitats.  
Volem que l'AMPA de Sant Vicent Ferrer siga l'instrument de comunicació més accessible entre 
els pares i el centre educatiu en el que concerneix l'educació dels seus fills. 
 

• La diversitat és riquesa. 
Som moltes famílies, entre totes representem diferents sensibilitats i necessitats, totes tan 
legítimes com les de la resta de famílies. No volem obviar problemes de cap índole relacionada 
amb els drets de les famílies a estar informades o a col·laborar amb les tasques educatives del 
centre. 
 

• Per un plurilingüisme que no margine.  
La llei del plurilingüisme serà aplicada el curs pròxim. Volem estar preparats per a facilitar que 
tots els alumnes estiguen en igualtat de condicions a l'hora d'afrontar el repte de la seua aplicació, 
sense que pel problema de la llengua puguen quedar-se alumnes arrere. Per aquest motiu volem 
incorporar classes extraescolars que reforcen el valencià, l'anglés i el castellà. 
 

• Informació, eficàcia i cerca activa de solucions. 
Volem conéixer i afrontar els problemes de tots i buscar millores que equilibren les necessitats 
que puguen sorgir. Mantindre a les famílies informades és la nostra comesa més important. 
Només amb informació i comunicació fluides en tots dos sentits es poden adoptar les postures 
més eficaces a l'hora d'afrontar els reptes.  

 
• Comunicació més directa amb les famílies. 

Volem poder establir una bona comunicació, el més personalitzada possible, per a conéixer les 
principals inquietuds i a partir d'ací, agrupar-les i tractar-les de la forma més eficaç possible. De 
la mateixa manera creiem també molt important poder establir canals de comunicació on les 
famílies puguem interactuar lliurement entre nosaltres. Per a tractar d'aconseguir-ho buscarem 
la forma més còmoda i directa possible. 
 
 

https://meetingsemea37.webex.com/meetingsemea37-es/j.php?MTID=mfbcdf6677f134e6a75625b70dc12e64e


• Neutralitat i Respecte. 
Creiem en les idees més que en les ideologies. Un grup heterogeni ha d'estar regit per la 
neutralitat i estar fonamentat en el respecte mutu. Aquest és l'únic requisit indispensable perquè 
aquest gran grup que formem totes les famílies de l'IES Sant Vicent Ferrer funcione unit per un 
bé comú: els nostres fills.  
 

2. Contingut de la reunió celebrada amb el director el dimecres 10 de febrer de 2021. 
La presidenta i la secretària expliquen el contingut de la reunió celebrada el dia 17 de febrer de 
2021 amb el director de l'institut.  
Se li va explicar al director el nostre projecte, posant l'accent en el nou enfocament que volem 
donar-li a les classes extraescolars prioritzant l'aprenentatge dels idiomes, el director es va 
mostrar d'acord amb les nostres idees i es va mostrar molt col·laborador. 
Ens va estar comentat les mesures que està adoptant el centre en relació amb el Covid. 
També ens va informar de la reforma de l'institut. 
Li vam fer constar que aquesta Junta Directiva està per a sumar i per a arribar on el centre no 
puga, en la mesura de les nostres possibilitats. 
 

3. Pressupostos 2020-2021. 
S'acorda mantindre els pressupostos que va elaborar l'anterior Junta Directiva, excepte una 
ampliació de 300 euros destinats al pagament de nous mitjans interactius, com a apps, pàgines 
webs…, atés que el curs està ja molt avançat i ja s'han pagat factures d'acord amb aqueix 
pressupost. 
 

4. Concursos dels diferents departaments. 
La secretària comenta que s'han posat en contacte, a través del correu de l'AMPA, el departament 
de valencià i el de matemàtiques, sol·licitant-nos, com en anys anteriors que subvencionem els 
premis d'aquests concursos, els premis segons ens comenten, són en metàl·lic, amb un xec al 
portador. S'acorda que s'intentarà parlar amb els departaments per a veure si som a temps de 
poder donar xecs regal d'alguna llibreria, ja que ens sembla més adequat, no obstant això, atés 
que ja s'ha informat d'aquests concursos als alumnes no sabem si podrem modificar-ho. 
Queda pendent que el departament de castellà ens presente la seua convocatòria ja que ens han 
dit que també realitzaran un concurs. 
 

5. Signatura digital de l'Associació. 
S'informa que l'AMPA no té encara signatura digital i que és necessària per a presentar diversos 
documents, així com per a la sol·licitud de subvencions. Aquesta Junta Directiva està treballant 
en això, ja que els temes burocràtics porten molt temps. 

6. Pagament de la factura pendent de les cistelles de nadal. 
S'acorda pagar la factura pendent de les cistelles de nadal ja que està a nom d'aquesta 
Associació, a pesar que l'anterior Junta Directiva va fer aqueixa compra després de presentar la 
seua dimissió i que s'excedira del pressupostat en un 50%, és per tot això que feia falta que 
s'aprovara el seu pagament en un Assemblea amb els socis. 

 
7. Millora i dinamització de les comunicacions amb totes les famílies del centre a través de mitjans 

interactius, apps, xarxes socials, pàgina web… 
La secretària exposa que es fa necessari donar més visibilitat a l'AMPA, tindre a les famílies més 
ben informades i dinamitzar els fins de l'associació. 
Per a això s'ha realitzat un estudi de la manera d'actuar d'altres AMPAS i s'ha comprovat l'eficàcia 
de les apps i les pàgines web.  
Des del grup de treball xarxes, compost per Patricia, Isabelle i Ana, s'han posat en contacte amb 
dues empreses que gestionen aplicacions per a demanar pressupostos. També s'ha començat a 



estudiar wordpress com a plataforma per a la web. Es decideix exposar-ho en la pròxima junta 
directiva. 
 

8. Webex premium. 
Es planteja la possibilitat de pagar per a tindre Webex premium, per a poder tindre reunions més 
llargues i no haver de posar diversos enllaços. Al final es decideix que no val la pena la despesa, 
ja que no reunim el nombre d'assemblearis suficient per a necessitar una ampliació del servei 
mentrestant. També s'acorda que mentre dure aquesta situació, causada per la Covid-19, no hi 
haurà dues convocatòries i continuarem posant dos enllaços. 

 
9. Representació de l'AMPA en el Consell Escolar. 

Es comunica, que el dijous 17 de febrer de 2021, en una reunió de la Junta Directiva, es va decidir 
per unanimitat. que la nova representant de l'AMPA en el Consell Escolar siga Ester Picó Izquierdo. 
 

10. Precs i preguntes. 
La presidenta comenta, que va passar per una acadèmia d'idiomes per a demanar un pressupost 
per a les classes extraescolars, amb un descompte per als socis de l'AMPA. Ha rebut ja el 
pressupost amb uns preus molt interessants i amb uns descomptes considerables per als socis, 
es comentarà tot en la pròxima reunió del Consell Escolar, que ens va dir el Director que seria al 
març.  
La secretària ens comenta que en breu tindrà una reunió amb la Presidenta de la Plataforma per 
Russafa, per a comentar la reforma de l'institut. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 19.45 
Assistents: 6 persones 

 
 
 
   
 
 
 
 
 La Presidenta         La Secretària 
 Ester Picó Izquierdo        Patricia González Ruiz 
 
 
 
 
 
          València, 8 de març de 2021 


